
Informácia 

zo 6. zasadnutia Rady školy pri ZŠ s MŠ Likavka 

konaného dňa 1. 12. 2022 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

Hostia: Mgr. Ľ. Birtus, PaedDr. Renáta Mudičková 

 

Program:  

1. Otvorenie 

2. Kontrola uznesenia 

3. Informácia riaditeľa školy ZŠ s MŠ Likavka ku šk. r. 2022/2023 

4. Rôzne 

5. Uznesenie 

6. Ukončenie 

 

1. Otvorenie 

Predseda Rady školy pri ZŠ s MŠ Likavka JUDr. Miroslav Brtko privítal prítomných a otvoril 

zasadnutie. Oboznámil prítomných s programom zasadnutia Rady školy pri ZŠ s MŠ Likavka. Za 

zapisovateľa bol zvolený JUDr. Miroslav Brtko. 

 

2. Kontrola uznesenia  

Pod vedením predsedu Rady školy pri ZŠ s MŠ Likavka JUDr. Miroslava Brtku prebehla kontrola 

jednotlivých uznesení vyplývajúcich z predchádzajúceho zasadnutia rady školy. K jednotlivým 

uzneseniam bol vytvorený priestor na diskusiu. Predseda Rady školy pri ZŠ s MŠ Likavka JUDr. 

Miroslav Brtko informoval prítomných, že po vykonaní doplňujúcich volieb bola Rada školy pri ZŠ 

s MŠ Likavka doplnená o nového člena – Eva Buliaková. 

 

3. Informácia riaditeľa školy ZŠ s MŠ Likavka 

Zástupkyňa ZŠ s MŠ pre MŠ PaedDr. Renáta Mudičková informoval o priebehu šk. roku 2022/2023, 

o problémoch s opätovne zatekajúcim stropom v priestoroch MŠ. 

Riaditeľ ZŠ s MŠ Mgr. Ľuboš Birtus informoval o nasledovných skutočnostiach: 

- na ZŠ je zvýšená chorobnosť detí, hlavne na druhom stupni, zatiaľ sa škola nebude zatvárať, 



- 8. a 9. ročník absolvuje lyžiarsky výcvik na Malinom Brde, pripravuje sa škola v prírode aj plavecký 

výcvik, 

- znovu sa začnú vykonávať športové podujatia s družobnou školou v Hlučíne v ČR. 

 

4. Rôzne 

V rámci rôzneho boli prerokované dané príspevky: 

- JUDr. Michal Brož sa navrhol zorganizovať humanitárnu potravinovú zbierku pre sociálne 

znevýhodnené rodiny, riaditeľ ZŠ s MŠ Likavka prisľúbil, že v adventom období tohto roku škola 

zbierku zorganizuje. 

- Ing. Michal Švento poďakoval vedeniu školy za zorganizovanie dôstojných osláv 60. výročia 

založenia ZŠ s MŠ Likavka.  

- JUDr. Miroslav Brtko poďakoval vedeniu školy i všetkým jej zamestnancom za ich prácu v roku 

2022 a zaželal im veľa síl do nového roka. 

 

5. Uznesenie  

Nebolo prijaté. 

 

6. Záver 

Predseda Rady školy pri ZŠ s MŠ Likavka JUDr. Miroslav Brtko poďakoval prítomným za pozornosť a 

stretnutie RŠ pri ZŠ s MŠ Likavka ukončil. 

 

V Likavke 1.12.2022 


